
Osnovna {kola „Svetozar Markovi}“ 
prva u Prijepolju uvela |a~ke uniforme

Vr{nja~ka solidarnost i prepoznatljivost
Prijepolje - Osnovna {kola „Svetozar Markovi}“ iz Brodareva prva je uvela

|a~ke uniforme u prijepoljskoj op{tini i u~enici ove {kole za sada su jedini u
novu {kolsku godinu po{li sa prepoznatljivim {kolskim obele`jima. Plave i cr-
vene {kolske kecelje, za koje su roditelji izdvojili po 1.250 dinara, nose svi u~e-
nici mati~ne {kole i izdvojenih odeljenja, a |a~ka uniforma vratila se u {kole
posle  tridesetak godina. I.H.D.
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Nova Varo{ - Dugo najavljivana i za
naprednjake dugo o~ekivana sednica
Skup{ine op{tine, na kojoj bi izborom
novog zamenika predsednika op{tine
i predsednika lokalnog parlamenta iz
redova SNS  trebalo da bude „pe~ati-
ran“ njihov povratak na vlast, bi}e
odr`ana u utorak 19.septembra. Na
dnevnom redu, koji je predlo`io pred-

sednik SO Nikola Jeli}, nalazi se 11 ta-
~aka. Odbornici }e tako najverovatni-
je potvrditi mandat Branku Bjeli}u sa
liste „Aleksandar Vu~i}-Srbija pobe-
|uje“, koji bi na istoj sednici potom
trebalo da bude izabran za zamenika
predsednika op{tine umesto demo-

krate Slavi{e Puri}a. Povratak napred-
njaka na vlast u Novoj Varo{i ipak ne
ide tako glatko. U redovima Grupe
gra|ana „Novi ljudi za Novu Varo{„
zbog koalicije sa SNS, ima i nezado-
voljnih, pa je nakon odbornika Dveri
ovu odborni~ku grupu napustila i dr
Vesna ̂ konjevi}. „Povodom novona-
stale politi~ke situacije u Novoj Varo-

{i, ose}am moralnu obavezu da, {to
zbog li~nog obraza i ~asti, {to zbog
onih gra|ana koji su zbog mene dali
glas GG, javnosti saop{tim da napu-
{tam politi~ku grupaciju „Novi ljudi
za Novu Varo{„. Smatram da je GG
pogazila sve na{e dogovore, obe}anja

i program formiraju}i novu koaliciju i
vlast i u tome ne `elim da u~estvu-
jem“, navodi se u kratkoj pisanoj izja-
vi Vesne ^konjevi} medijima. „Ubu-
du}e }u u lokalnom parlamentu na-
stupati kao samostalni odbornik, a o
okviru budu}e novoformirane odbor-
ni~ke grupe“, najavila je ^konjevi}.
Previranja ima i u lokalnom SNS. Od-

lukom partijske centrale  u Beogradu,
u Novoj Varo{i je raspu{ten Op{tinski
odbor SNS. Za poverenika je imeno-
van narodni poslanik iz Priboja Krsto
Janju{evi}, partijski koordinator za
Zlatiborski okrug. R.P.

Strana V

U utorak sednica SO Nova Varo{ i zvani~ni povratak SNS na vlast

Preuzimanje 
vlasti uz trzavice

Sami dizajnirali uniforme: U~enici ne 
skidaju uniforme ~ak i kad je napolju toplo

Ponovo odborni~ka pregrupisavana:
Zgrada lokalnog parlamenta

Pobedili Amel i Amela
Novi Pazar - U Novom Pazaru je odr`an ~etvrti ovogodi-

{nji miting za Veliku nagradu Srbije. Na programu je bilo
10 disciplina, ~etiri u ̀ enskoj i {est u mu{koj konkurenci-
ji, a u najinteresantnijim trkama na 400 metara pobedili
su reprezentativka Srbije u atletici Amela Terzi} iz Novog

Pazara i ~lan selekcije Bosne i Hercegovine Amel Tuka.
Terzi} je u svom prvom zvani~nom nastupu na 400 meta-
ra slavila sa 56 sekundi i 65 stotinki, ispred takmi~arke ~a-
~anske Slobode Katarine Sekuli} (58,33 sekundi) i tre}e-
plasirane Milica Jak{i} iz Novog Beograda (59,93). S. D. 



Tutin - Odbornici op{tinskog parla-
menta u Tutinu, na poslednjem zase-
danju, usvojili su izve{taj o izvr{enju
bud`eta za prvih {est ovogodi{njih me-
seci. Koliko je prihodovano toliko je i
potro{eno. Od po~etka godine do kra-
ja juna u op{tinsku kasu se slilo 411
miliona dinara, odnosno, u bud`et se
„slilo“ 73 odsto od planiranih sredsta-
va za taj period. Punjenje op{tinskog
bud`eta bilo bi sigurno ve}e da su u
tom periodu podeljenja re{enja o pla-
}anju poreza na imovinu. Re{enja su
deljena u julu i avgustu, pa }e se ti pri-
hodi na}i u izve{taju za drugo polugo-
|e. Potro{eno je svih prihodovanih 411
miliona dinara ili 70,5 odsto od plani-

ranog. Sastavni deo ovog dokumenta
je i izve{taj o kreditnom zadu`enju. Na
po~etku godine bio je 270 miliona di-
nara i za {est meseci smanjen je na 260
miliona. 

Izuzetno va`na ta~ka, na ovom
skup{tinskom zasedanju, bila je do-
puna Odluke o gra|evinskom zemlji-
{tu i utvr|ivanje doprinosa za upo-

trebu gradskog zemlji{ta. Investitori
velikih stambeno- poslovnih objeka-
ta, koji ne mogu da za svoje gra|evi-
ne obezbede parkinge, ubudu}e }e
pla}ati doprinose uve}ane za 40 od-
sto od ukupne vrednosti objekta.
Ova odluka doprine}e pospe{ivanju
razvoja turizma u tutinskoj op{tini,
jer }e za izgradnju objekata zna~aj-
nih za turisti~ku delatnost, investito-
ri mo}i da ra~unaju na umanjnje op-
{tinskih doprinosa i do 80 odsto.
Ovim su obuhva}eni hoteli sa dve i
vi{e zvezdica, sa definisanim sport-
sko-turisti~kim sadr`ajima i etno-se-
la u okolini grada.

Deo ovog zasedanja protekao je u
znaku primene odredaba koalicionog
sporazuma izme|u SDA Sand`aka i
Sand`a~ke demokratske partije (SDP).
Ubudu}e }e Muzafera Gegi}, iz SDP,
obavljati funkciju zamenice sekretara
Skup{tine op{tine, a njen partijski ko-
lega Murat Ujkanovi}  sede}e u Op-
{tinskom ve}u. Nova imenovanja, na
osnovu koalicionog sporazuma, o~e-
kuju se u narednom periodu. Ova par-
tija je za svoje kadrove  dobila i mesta
pomo}nika predsednika op{tine, ~lana
Op{tinskog ve}a, na~elnika i zamenika

Op{tinske uprave i op{tinskog pravo-
branioca.

Pre nepunih mesec dana u Tutinu
su po~ele da va`e odredbe Deklaracije
o strate{kom partnerstvu izme|u SDA
i SDP koju su, krajem decembra pro{le
godine, potpisali predsednici ove dve
partije Sulejman Ugljanin i Nihad Ha-
sanovi}. Cilj potpisivanja ovog doku-

menta je uspostavljanje pune politi~ke
i dru{tvene stabilnosti. Istovremeno sa
ulaskom SDP, u lokalnu vlast u{la je i
SNS, iako u op{tinskom parlamentu
nema nijednog odbornika. Predsednik
lokalnog odbora SNS Rade Petrovi}
postao je savetnik predsednika op{tine
za me|unacionalne odnose i saradnju
sa Vladom Srbije. S. Novosel
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Ovaj prilog sufinansira
op{tina PribojPRIBOJ DANAS
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Filmad`ije
Kako obrne{, postajemo filmska ~ar{ije. Ne}emo akciju u`ivo (a ko bita

obi~an svet), dobijemo je. Filmska brzina za~as opali po ̀ ivom mesu. Neka se
po ~ar{iji pri~a, prepri~ava i obavezno dodaje iz pouzdanih izvora. Ru`ne slike
nestanite. E, kad ~ar{ija sama ne re`ira, dolaze joj u pohode re`iseri od doma-
}e i inostrane ruke. Postajemo filmski grad. Pik mi se, prva sam se setila novog
imena. Noooo, kad je ko kuma sokaka i doga|aja tragao. Ali }e se ove dve re-
~i na}i u nekom od nadahnutih govora kad se bude sabiralo ko je koga i koli-
ko gostio i ugostio. To je u onoj rubrici svi na{i uspesi i ki}enja drugim. Bog-
me, neki su naprasno otkrili da znaju da glume i pred kamerama. Ako la`em,
ne la`e onaj sveznaju}i FB. Lajki} za novootkrivenog, a po godinama vreme-
{nog, glumca. Znaju kako se glumi u ̀ ivotu, pa neka ih da vide kako je i na fil-
mu. Kad do|e vreme, svi po zdatku da idu na premijeru. Ni{ta su oni ovako,
kakvi su na slici. Usladilo nam se ugo{}avanje filmad`ija, pa malo malo mora-
ju sokaci u glumce i blokade. Mo`da na red za film do|u i sve na{e svadbe. Vi-
deli smo avione, helikoptere, konje i ko~ije, al red do{ao da u koloni „zasvira-
ju“ i kamioni. Nek se zna kad gazda `eni i udaje. Nek se narod ~udi kad dru-
gog posla nema. S.N. 

Priboj - Op{tina Priboj je sa~inila na-
crt Lokalnog  antikorupcijskog plana
koji je ju~e bio na javnoj raspravi u okvi-
ru koje su gra|ani mogli da daju  usme-
ne primedbe i predloge na njegov sadr-
`aj. Decentralizacije borbe protiv ko-
rupcije  je ina~e jedna od obaveza Srbi-
je u okviru poglavlja 23 , pregovara~kog
procesa za ulazak u Evropsku uniju.

Lokalni planovi sadr`e , mehani-
zme kojima se otklanjaju rizici  za na-
stanak korupcije u okviru nadle`nosti
koje lokalna samouprava ima. Obave-
za svih gradova i op{tina u Srbiji je da

izrade,  usvoje i primene  lokalne pla-
nove protiv korupcije po modelu koji
im je uputila Agencija za borbu protiv
korupcije. Klju~na ideja tog modela  je
da ceo proces nadziru nezavisni kredi-
bilni ljudi u lokalnoj zajednici. Na ovaj
na~in se na lokalu ja~aju kapaciteeti za
zastupanje javnog interesa.

Mehanizmi sadr`ani u LAP- u , tre-
ba da obezbede transparentan rad or-
gana teritorijalne autonomije, lokalne

samouprave i njima podre|enih jav-
nih preduze}a, kao i transparentno
kreiranje i tro{enje bud`eta i adekva-
tan odgovor civilnog dru{tva i medija
na korupcijske izazove, pi{e u uvod-
nom delu ovog dokumenta. LAP op-
{tine Priboj podeljen je na 17 oblasti
koje obuhvataju sve nadle`nosti lokal-
ne samouprave, kao i sisteme  kontole
u okviru njih,  koja se sastoji od inter-
nih i nezavisnih radnih tela.

Upravljanje donacijama koje prima
Op{tina Priboj, dodela sredstava iz bu-
d`eta Op{tine, prostorno i urbanisti~-

ko planiranje i izgradnja, javne nabav-
ke, unapre|enje sistema koordinacije
i unutra{nje kontrole inspekcijskih
slu`bi, neke su od najva`nijih oblasti .
Nacrt  Lokalnog antikorupcijskog pla-
na Op{tine Priboj sa~inila je posebna
radnagrupa koju je formirao predsed-
nik op{tine Priboj Lazar Rvovi}. Pred-
vi|eno je da svi aspekti plana  budu
implementirani do kraja 2020. godine.

S. Bjeli}

Prijepolje - Prema dnevnom re-
du koji je predlo`ila predsednica
Stana Markovi}, odbornici }e na
dana{njoj, jedanaestoj sednici
Skup{tine op{tine, razmatrati dva-
naest ta~aka me|u kojima domini-
ra JKP „Lim“. Bi}e analiziran izve-
{taj ovog preduze}a za pro{lu godi-
nu kao i izve{taj o stepenu uskla|e-
nosti planiranih i realizovanih ak-
tivnosti tokom prvih {est meseci
ove godine. Odbornici }e dati svo-
je mi{ljenje i na predlog Nadzor-

nog odbora o visini cena komunal-
nih usluga koje se godinama nisu
menjale. O~ekuje se da na sednici
bude doneta i Odluka o sprovo|e-
nju javnog konkursa za izbor di-
rektora JKP „Lim po{to je sada{nji
imenovan za vr{ioca du`nosti pre
godinu dana.

Pored ta~aka koje se neposredno
odnose na JKP „Lim“ ~iji je osniva~
op{tina Prijepolje, na dana{njoj
sednici Skup{tine op{tine bi}e raz-
matrano ostvarivanje prihoda i

rashoda za prvih pola godine u od-
nosu na plan bud`eta, a bi}e pod-
net i izve{taj o kori{}enju bud`et-
ske rezerve od januara do juna ove
godine. Odbornici }e biti upoznati
i sa statutima Muzeja i Doma kul-
ture, a izjasni}e se i o predlogu Od-
luke o maksimalnom broju zapo-
slenih u lokalnoj samoupravi. Bi}e
donet i program kori{}enja sred-
stava za za{titu i unapre|enje `i-
votne sredine op{tine Prijepolje za
2017.godinu. I.H-D.

Lokalni antikorupcijski
plan op{tine Priboj 

Uo~ene nepravilnosti 
Ovakav dokument Op{tine Priboj naru~ito je zna~ajan kada se zna da posled-

nji izve{taj Dr`avne revizorske institucije Republike Srbije daje  negativno mi{lje-
nje o finansijskim izve{tajima zavr{nog ra~una Bud`eta i pravilnostima  poslova-
nja Op{tine Priboj. U tom izve{taju se navode mnoge nepravilnosti poslovanja i ri-
zici za korupciju, u okviru nadle`nosti lokalne samouprave. 

U opoziciji {est odbornika
Od 37 odbornika, 31 ~ini apsolutnu skup{tinsku ve}inu (22 SDA i devet SDP). U

opoziciji je ostalo {est odbornika Bo{nja~ke demokratske zajednice Sand`aka
(BDZS) biv{eg muftije Muamera Zukorli}a.

Zasedao op{tinski parlament u Tutinu

Usvojen izve{taj o bud`etu

Zajedni~ke odluke odbornika SDA i SDP
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Danas jedanaesta sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

U fokusu ponovo 
Komunalno preduze}e 

Na dnevnom redu 
12 ta~aka: SO Prijepolje
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - Ranjavanje policajca Dragana ^ekanovi}a
(30) na ulici dok je bio na du`nosti, bila je kap u prepunoj
~a{i incidenata na novopazarskim ulicama, posebno u po-
slednjih mesec dana.To je i bio razlog da gradona~elnik No-
vog Pazara Nihat Bi{evac uputi pismo ministru unutra{njih
poslova Neboj{i Stefanovi}u. Bi{evac je od republi~kog mi-
nistra policije zatra`io da hotno organizuje sastanak  na ko-
jem bi se razgovaralo o aktuelnoj situaciji u ovom gradu i
dogovorene konkretne aktivnosti radi pobolj{anja bezbed-
nosti u gradu.

Sa Vojnomedicinske akademije (VMA) iz Beograda u ovaj
grad sti`u vesti da se ranjeni policajac uspe{no oporavlja. In-
cident se dogodio pro{log ~etvrtka, ranjeni policajac je nakon
saniranja povreda stomak na dalje le~enje i dijagnostikovanje
upu}en na VMA. Iste ve~eri, samo nekoliko sati posle upuca-
vanja, helikopterom je u grad stigla grupa operativaca forezni-
~ara koji }e biti uklju~eni u istragu kako bi se u najkra}em ro-
ku rasvetlili detalji pucnjave u kojoj je ranjen policajac.

Vi{e  tu`ila{tvo u Novom Pazaru pokrenulo je istragu
protiv D@enana K. (34) iz ovog grada i odredilo mu pritvor
do 30 dana zbog sumnje da je  upucao policajca na du`no-
sti Dragana ̂ ekanovi}a Portparol tu`ila{tva Adnan Ba}i}a-
nin rekao je da je osumnji~enom, nakon saslu{anja, odre-
|en pritvor zbog sumnje da je izvr{io krivi~na dela te{ko
ubistvo u poku{aju i nedozvoljena proizvodnja, dr`anje, no-

{enje i promet oru`ja i eksplozivnih materija. Pritvor je od-
re|en zbog opasnosti od bekstva, uticaja na svedoke, opa-
snosti da ponovi, odnosno dovr{i krivi~no delo, kao i zbog
~injenice da se vodi krivi~ni postupak za delo za koje se mo-
`e izre}i kazna zatvora preko deset godina, a na~in izvr{e-
nja je doveo da uznemirenja javnosti - naglasio je portparol
Vi{eg tu`ila{tva i dodao da je pritvor od 30 dana odre|en i
Novopazarcima R.F. (43), H.B. (38), F.S. (33) i E.Z. (37)
zbog sumnje da su na razli~ite na~ine pomagali osumnji~e-
nom da ne bude otkriven. S. Novosel

Novi Pazar - Po jedno mesto zame-
nika tu`ioca u novopazarskom Osnov-
nom i Vi{em tu`ila{tvu do daljnjeg
ostaju prazna, jer je Dr`avno ve}e tu`i-
laca (DVT) poni{tilo konkurs za njihov
izbor.

Konkurs za izbor jednog zamenika
vi{eg tu`ioca u ovom gradu, DVT je
raspisalo jer u Vi{em tu`ila{tvu sada ra-
de samo dva zamenika, a dva su, kra-
jem pro{le godine, oti{la u penziju. Za
to mesto konkurisalo je {est kandidata:
zamenici tu`ioca u Osnovnom tu`ila-
{tvu Jovan Milanovi} i Relja Petrovi},
tu`ila~ki pomo}nik u tom tu`ila{tvu
Samir Baki}, sekretar Vi{eg tu`ila{tva
Adnan Ba}i}anin, sudijski pomo}nik u
novopazarskom Osnovnom sudu Zu-
hra Ramovi} i sudija Prekr{ajnog suda
u Novom Pazaru Milan Radomirovi}.

Vi{a javna tu`iteljka Milena Mrvi}
zvani~no ima tri zamenika, ali je jdan
od njih upu}en na ispomo} u Osnovno
tu ìla{tvo. Jedan zamenik tu ìoca potre-
ban je i u Osnovnom tu`ila{tvu. Za to
mesto konkurisalo je devet kandidata,
ali troje nije pro{lo prvi krug jer nisu po-
lo`ili ispit. Na kraju ocenjivanja jedino
je , maksimalnu ocenu - osam, imao ak-
tuelni sekretar Vi{eg tu`ila{tva Adnan
Ba}i}anin. Na drugom i tre}em mestu
bili su polaznici Pravosudne akademije

Aladin Mad`ovi} (7,7) i Aleksandar mi-
li} (7,3). Zamenik gradskog pravobra-
nioca  Samir Dra`anin imao je zbir
ukupnih ocena sedam, a njegov kolega

Predrag @ivkovi} i na~elnik gradske
uprave Novog Pazara Almir Lekovi}
imali su zbirne ocene od 5,7. Osnovni
javni tu`ilac Nermin Ko{kovac zvani~-

no ima pet zamenika, ali je jednog od
njih Radenka Lojanicu, krajem juna ove
godine Specijalni sud, zbog zloupotrebe
slu`benog polo`aja, osudio na 10 mese-

ci zatvora i zabranio mu da radi u pra-
vosudnim organima dve godine.

Odluka o poni{tavanju konkursa za
izbor po jednog zamenika tu`ioca iu
Osnovnom i Vi{em tu`ila{tvu, obja-
vljena je u Slu`benom glasniku bez
obrazlo`enja. Biv{i vi{i tu`ilac u ovom
gradu i sada{nji ~lan DVT Stanislav Di-
ki} rekao je da }e novi konkurs za izbor
zamenika tu`ioca u ova dva tu`ila{tva
biti raspisan kada na snagu stupi Pra-
vilnik o polaganju ispita kandidata.

- Prethodni konkursi su poni{teni
zato {to je Ustavni sud suspendovao
prethodni Pravilnik. Doneli smo novi
Pravilnik i uskladili ga u potpunosti sa
mi{ljenjem Ustavnog suda. On 15. sep-
tembra stupa na snagu i nakon toga }e
biti raspisana ve}ina poni{tenih kon-
kursa. U novom izboru }e striktno biti
vo|eno ra~una i o ravnomernoj zastu-
pljenosti nacionalnih manjina u tim tu-
`ila{tvima i primeni ~lana novog Po-
slovnika DVT koji tretiraju izbor zame-
nika u lokalnim samoupravama u ko-
jima je u upotrebi jezik i pismo nacio-
nalne manjine- pojasnio je Duki} i do-
dao da }e konkurs za izbor zamenika u
Osnovnom tu`ila{tvu „sigurno biti ras-
pisan, a za Vi{e tu`ila{tvo DVT jo{ nije
donelo kona~nu odluku“.

S. Novosel 

Gradona~elnik Novog Pazara tra`i sastanak 
sa ministrom unutra{njih poslova

Hitno o bezbednosti
gra|ana
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Gradona~elnik Bi{evac tra`i
bezbednost za sve gra|ane

DVT poni{tilo konkurs za izbor zamenika tu`ilaca novopazarskom Osnovnom i Vi{em tu`ila{tvu 

Zamenici na ~ekanju
^eka se novi konkurs:
Novi Pazar 

„Filter“ u Novom Pazaru 
Novi Pazar -Do 24.septembra u

Novom Pazaru odr`ava se drugi Fe-
stival no stream kulture „Filter“. Or-
ganizatori iz udru`enja gra|ana „Fir-
ma“ obe}avaju bogat program, a za
ve~eras je najavljeno zvani~no otva-
ranje festivala i izlo`be Harisa Rahi}a

i Maje Duljevi}. Direktor produkcije
Vladimir Profilovi} veruje da }e fe-
stival biti kulturni preporod grada i
da }e ga pozicionarati na regionalnoj
kulturnoj mapi. Direktor Festivala
D`emil Li~ina, ka`e da ovogodi{nji
„Filter“ ima za cilj da uve`e doma}u

scenu, ali i da dovede {to ve}i broj
autora iz oblasti kulture, zvu~na
imena iz regije kada je u pitanju
umjetnosti, kao i veliki broj kreativa-
ca. Festival je podr`ao grad Novi Pa-
zar, a pokrovitelj je Amdasada [vaj-
carske u Beogradu. S.D. 

Manje ~asova za u~itelje
bosanskog jezika?

Novi Pazar - U~itelji, koji dr`e nastavu
na bosanskom jeziku,ukazali su Bo-
{nja~kom nacionalnom ve}u (BNV), na
svoju optere}enost u nastavi, jer u~eni-
cima moraju da predaju i srpski kao ne-
maternji jezik. U orva dva razreda u~ite-
lji pored svih predmeta, dr`e i nastavu
po dva ~asa srpskog nedeljno, a u tre-
}em i ~etvrtom razredu po tri.

Ovo je bio povodod da se BNV obra-
ti Ministarstvu prosvete i zatra`i da re{i
prekonormni rad ovig u~itelja. Kako je
saop{tila informativna slu`ba BNV, od
Ministarstva se zahteva da postupi u
skladu sa Zakonom o osnovnom obra-
zovanju i vaspitanju i da direktorima

{kola da upustva za re{avanje ovog pro-
blema. Od direktora {kola u Novom Pa-
zaru,Tutinu i Sjenici, BNV zahteva da se
i oni obrate Ministarstvu prosvete radi
dobijanja upustava kako da re{e pro-
blem vi{ka ~asova u~itelja u nastavi na
bosanskom jeziku. Redovna nastava na
bosanskom jeziku uvedene je {kolske
2013/2014. godine. Najvi{e dece nasta-
vom na bosanskom jeziku obuhva}eno
je na teritoriji Novog Pazara i op{tina
Tutin i Sjenica. Prema podacim BNV
znanj na maternjem jeziku sti~e 86 od-
sto  bo{nja~ke dece u pred{kolskim
ustanovama, osnovnim i srednjim {ko-
lama. S.N. 

Novi Pazar - Do polovine oktobra ove
godine mladi iz Novog Pazara mogu da
se prijavljuju za obuku za zanimanje ta-
petar. Program je namenjen ugro`enim
i te`e zapop{ljivim kategorijama, od 15
do 30 godina starosti. Re~ je o projektu
„Znanjem do posla“, koju finansira Vla-
da [vajcarske, preko svoje Agencije za
razvoj i saradnju (SDC), a organizuje
Akademija Oxford. Obuka }e trajati tri
meseca i ima}e 15 polaznika, koji }e po-

red besplatne obuke i sertifikata, dobiti i
po 300 {vajcarskih franaka u dinarskoj
protivvrednosti. Najboljim polaznicima
obuke obezbe|en je posao u novopazar-
skim fabrikama name{taja.  Vlada [vaj-
carske ovaj projekat realizuje u pet grado-
va i op{tina u Srbiji, kojim }e biti obuhva-
}ene 22 organizacije. Vrednost projekta
je 450 hiljada {vajcarskih franaka. Za pro-
jekat u Novom Pazaru obezbe|ene su 72
hiljade {vajcarskih franaka. S. N. 

Novi Pazar - U novopazarskoj O[ „Jovan Jo-
vanovi} Zmaj“ kona~no je po~ela izgradnja fiskul-
turne sale povr{ine 455 kvadratnih metara. Rok za
zavr{etak radova je 270 dana, a investicija je vred-
na oko 30 miliona dinara. Sredstva su obezbedili
Ministarstvo prosvete i lokalna samouprava.

- Kona~no }e deca iz ove {kole imati adekvatne
uslove za obavljanje potrebnih fizi~kih aktivnosti, re-

kao je prilikom obila`enja radova novopazarski gra-
dona~elnik Nihat Bi{evac i dodao da }e sala biti u
funkciji od slede}e {kolske godine, ali i da }e gradska
uprava uz podr{ku nadle`nog ministarstva i inostra-
nih donatora nastaviti da ula`e u razvoj {kolske in-
frastrukture. Ova {kola ima 700 |aka, koji nastavu
poha|aju u dve smene, ali jedina na gradskom pod-
ru~ju u kojoj ne postoji fiskulturna sala. S. N. 

Po~inje obuka za tapetare

O[ „Jovan Jovanovi} Zmaj“
dobija fiskulturnu salu
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Nova Varo{ - Milica Paunovi}, aka-
demska slikarka iz Nove Varo{i, predsta-
vi}e deo svog bogatog umetni~kog opu-
sa publici u Be~u gde }e od 16.septembra
do 4. novembra njena dela krasiti izlo-
`beni prostor galerije „GabelCo“. Re~ je
o probranoj postavci od 12 ulja na plat-
nu, na kojima je autorka apstraktnim li-
kovnim rukopisom kao na dlanu ponu-
dila svoj unutra{nji svet. 

Mladoj umetnici je ovo prva izlo`ba u
inostranstvu, a Be~lijama }e se predsta-
viti delima razli~itih motiva i formata, ali
iste poetike vezane za asocijativnu ap-
strakciju. Iako je autorkina umetnost bli-
ska slikarstvu akcije, njen likovni jezik je
sastavljen od jednostavnih elemenata -li-
nije, boje i oblika. Mili~ina apstakcija
ima zna~enje i obja{njava svet na drugi

na~in. To su slike u kojima se nalaze ele-
menti stvarnosti - redukovani, prikrive-
ni i skoro obrisani. 

-Nadam se da }e tamo{nja publika
razumeti moj stil slikanja kojim ̀ elim da
izrazim bogatstvo u unutra{njosti sop-
stvenog prostora u kome pronalazim du-
bok ose}aj za lepo. O~ekujem da se neko-
me dopadne ovo {to radim dovoljno da
kupi moju sliku, kao i da uspostavim  no-
ve kontakte kako bih izlagala i drugim
inostranim galerijama, ka`e Milica Pau-
novi}, koja je slikarstvo diplomirala na
Akademiji u Trebinju. Do sada je prire-
dila dve samostalne izlo`be, a u~esnica  je
vi{e od 15 kolektivnih slikarskih smotri.
Umetnica je, ina~e, profesorka likovne
kulture i radi u ~ak pet {kola novovaro-
{ke i pribojske op{tine. R.P. 

Prijepolje - Osnovna {kola „Svetozar
Markovi}“ iz Brodareva prva je uvela
|a~ke uniforme u prijepoljskoj op{tini i
u~enici ove {kole za sada su jedini u novu
{kolsku godinu po{li sa prepoznatljivim
{kolskim obele`jima. 

- U proceduru smo krenuli tokom
drugog polugodi{ta pro{le godine kada
smo organizovali sastanak sa roditeljima
i u~enicima {kole. ̂ ak njih 90 odsto se iz-
jasnilo da podr`ava ovu ideju. Kako bi di-
zajn bio po ukusu onih koji }e ih nositi,
svi u~enici su dobili zadatak da na ~asovi-
ma likovne kulture sami dizajniraju uni-
forme, da bi na kraju {kolske godine iza-
brali najbolje re{enje i krenuli u procedu-
ru nabavke. Savet roditelja je imenovao
komisiju koja je od nekoliko konfekciji-
skih firmi zatra`ila ponude. Najpovoljni-

ja je stigla od kompanije „Trendtex“ ko-
ja nam je na koli~inu od 530 uniforma
odobrila popust od 10 odsto, ka`e [efket
[ehovi}, direktor {kole.

Plave i crvene {kolske kecelje, za koje
su roditelji izdvojili po 1.250 dinara, no-
se svi u~enici mati~ne {kole i izdvojenih
odeljenja, a |a~ka uniforma vratila se u
{kole posle  tridesetak godina,  Roditelji
su podr`ali odmah ideju, a posle prvih
dana u {koli, nastavnici  smatraju da je
ovo pravi potez jer  u~eni~ki izgled dopri-
nosi da se pobolj{a {kolski ambijent. Ne-
ki  su primetili, kako reko{e u na{oj ma-
loj anketi, da su deca na odmoru ili na
ulici kad krenu ku}i ba{ ponosna  na svo-
je uniforme i ne skidaju ih ~ak i kad je na-
polju toplo.

U~enici smatraju da je ovo izvanredan

potez za {kolu, da se tako {kola prepo-
znaje, da se doprinosi  zajedi{tvu i da su
svi, barem u {koli jednaki i da se ih razli-
ka u garderobi ne deli i ne ~ini inferior-
nim ili superiornim ve} da to treba da
bude samo znanje. Pitali smo neke od
u~enika kako do`ivljavaju svoju unifor-
mu, kako se ose}aju, da li im smeta ili im
se sve to dopada i za{to. Haris Alomero-
vi} i D@enkisa Krije{torac su petaci i nji-
ma je mnogo toga novoga, a o svojim ke-
celjama ka`u da im se dopada jer im ~u-
va ode}u, manje se prljaju, a devoj~ica,
ko devoj~ica smatra da je boja ba{ pri-
kladna. 

U~enici {estog razreda Katarina Bog-
danovi} ,  Alma Tumbul  i Ernan [ehovi}
su „jednoglasni“ u oceni da je uniforma
„prelepa“ zato {to se sada prepoznaju da

Berane - Skup{tina op{tine Berane u
ponedeljak je po~ela prvu sjednicu na-
kon pauze od ~etiri mjeseca. Prethodna
sjednica je bila u aprilu i tada je prekinu-
ta, a na novoj je usvojen obiman dnevni
red od dvadesetak ta~aka. I ova sjednica
je prekinuta nakon usvajanje desetak ta-
~aka, uglavnom o gradnji spomen obi-
lje`ja. O nastavku }e odbornici biti na-
knadno obave{teni, saop{tila je informa-
tivna slu`ba op{tine. Sjednica je imala
kvorum jer joj je prisustvovalo svih 18
odbornika vladaju}e koalicije „Zdravo
Berane“, iako nisu do{li odbornici opozi-
cionog DPS. 

Do pauze zasjedanja donesena odluka
o programu podizanja spomen-obele`ja
legendarnom mar{alu i ~etvorostrukom
heroju SSSR Georgiju Konstantinovi~u
@ukovu. Usvojena je i odluka o podiza-

nju spomenika kapetanu crnogorske voj-
ske Leksu Sai~i}u, koji je kao u~esnik Ru-
sko-japanskog rata posekao japanskog
samuraja 1905. godine. Ove odluke od-
bornika SO Berane predstavnici Amba-
sade Rusije u Podgorici i porodice Sai~i}
do~ekali su sa zahvalno{}u. Osim toga, u
Beraname }e spomen obele`ja dobiti voj-
voda Miljan Vukov Ve{ovi}, narodni he-
roj \oka Pajkovi} i Vukadin Vukadino-
vi}, {panski borac Vuka{in Raunovi},
kao i Osma crnogorska brigada NOV i
^etvrta proleterska crnogorska brigada. 

Odmah po sazivanju sjednice, beran-
ski DPS je saop{tio da joj ne}e prisu-
stvovati. DPS tra`i vanredne izbore u
Beranama i tvrdi da vladaju}a koalicija
radi nezakonito. U saop{tenju OO DPS
Berane se navodi da zakazivanje nove
sjednice SO Berane, dok prethodna nije

Uz bojkot odbornika DPS, SO Berana po~e

Spomenik i mar{alu

Konkurs za najbolju
zavi~ajnu pri~u

Novi Pazar - Narodna biblioteka
„Dositej Obradovi}“ raspisala je kon-
kurs za najbolju kratku zavi~ajnu pri-
~u. Pravo da konkuri{i imaju svi koji
se bave pisanjem. U~esnici ovog kon-
kursa podeljeni su u tri kategorije: od
prvog do ~etvrtog razreda osnovne

{kole, od petog do osmog ratreda i u
tre`oj kategoriji su srednjo{kolci, stu-
denti i svi ostali. Radovi treba da bu-
du od{tampani na dve strane, na bo-
sanskom ili srpskom jeziku i da budu
{ifrovani. Konkurs je otvoren do 15.
novembra. S. N. 

Pohod novovaro{ke akademske 
slikarke Milice Paunovi}

Izla`e slike u Be~u

Za be~ku galeriju 12 ulja na platnu: Milica Paunovi}

Uniformama zadovoljni i u~enici i roditelji: U~enici O[ „Svetozar Markovi}“ iz Brodareva

Snima se 
„Trka pacova“ 

u Novom Pazaru
Novi Pazar - Desetak dana u Novom Pazaru snima-

}e se scene filma „Rat race“ (Trka pacova) . Re~ je o
anti ranoj komediji u italijansko-nema~koj koproduk-
ciji. Pri~a filma inspirisana je istinitim doga|ajima sa
kraja pro{log veka. Radnja se doga|a u Pri{tini i prati
pri~u mlade Albanke, koja radi za OEBS tokom bom-
bardovanja i naredne 2000.godine. Scene filma se sni-
maju na nekoliko lokacija u ovom gradu, zbog toga je
izmenjen re`im saobra}aja u centralnim gradskim uli-
cama i Staroj ~ar{iji. Posle Novog Pazara gluma~ka
ekipa se seli na sever Italije i u Nema~ku. U filmu glu-
me  Boris Milivojevi}, Nevena Risti}, Nikola Rako~e-
vi}, Bojan Dimitrijevi} ali i novopazarski glumci Le-
mana Be}irovi} i Hivzo Nezirovi}. Producent filma je
Joakim [reder. S. N. 

Dani 
evropskog 

filma
Bijelo Polje - U Bijelom Polju se odr`ava manifestaci-

ja Dani evropskog filma, na kojoj }e do 20.septembra bi-
ti prikazano 11 filmova. Prve ve~eri je prikazan njema~-
ki film „Evropa, voli te“ Jana Gasmana o  dru{tvenim i
ekonomskih promjenama u Evropi. Dani evropskog fil-
ma odr`avaju se po  tre}i put u Crnoj Gori, a organizuje
ih delegacija Evropske unije u Crnoj Gori, uz podr{ku
ambasada zemalja ~lanica Unije i EU info centra, kazala
je za Radio Bijelo Polje, Ljiljana @ugi}, tim lider u EU in-
fo centru.“Ova manifestacija predstavlja svojevrsnu po-
dr{ku EU integracijama na{e zemlje, kao i promociju
kulture kroz kinematografiju. Veliku podr{ku ovoj film-
skoj smotri dale su ambasade Danske, Francuske, Ho-
landije, Italije, Kipra, Ma|arske, Njema~ke, Poljske, Por-
tugalije, Slova~ke i [vedske“, istakla je @ugi}. C. D.

Osnovna {kola „Svetozar Markovi}“ prva u Prijepolju uvela

Vr{nja~ka solidarnost i prepoz
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AKTUELNO

Novi poverenik iz
Priboja - narodni
poslanik Krsto
Janju{evi}

Nova Varo{ - Dugo najavljivana i za
naprednjake dugo o~ekivana sednica
Skup{ine op{tine, na kojoj bi izborom
novog zamenika predsednika op{tine i
predsednika lokalnog parlamenta iz re-
dova SNS  trebalo da bude „pe~atiran“
njihov povratak na vlast, bi}e odr`ana u
utorak 19.septembra. 

Na dnevnom redu, koji je predlo`io
predsednik SO Nikola Jeli}, nalazi se
11 ta~aka. Odbornici }e tako najvero-
vatnije potvrditi mandat Branku Bjeli-
}u sa liste „Aleksandar Vu~i}-Srbija
pobe|uje“, koji bi na istoj sednici po-
tom trebalo da bude izabran za zame-

nika predsednika op{tine umesto de-
mokrate Slavi{e Puri}a.

Pod lupom }e se na}i i izve{taj Turi-
sti~ko-sportskog centra „Zlatar“ o u~in-
ku i rezultatima dve najve}e lokalne ma-
nifestacije „Zlatarfestu“ i „Sirijadi“. Od-

bornici }e raspravljati i o izve{taju op-
{tinskog Odeljenja za investicije i javne
nabavke, pod ~ijom je ingerencijom i iz-
gradnja i odr`avanje lokalnih saobra}aj-

nica i seoskih puteva. Razgovara}e se i o
aktuelnom nepovoljnom  stanju na po-
lju vodosnabdevanja, posebno na pod-
ru~ju mesnih zajednica, zbog ~ega je u
novovaro{kom kraju jo{ uvek na snazi
vanredna situacija. 

Dnevnim redom predvi|eno  je i raz-
matranje izve{taja o radu Op{tinskog ve-
}a za pro{lu godinu, poslovanju regio-
nalne Sanitarne deponije „Banjica“, na-

crta lokalnog Antikorupcijskog plana
Op{tine Nova Varo{, kao i izve{taja o iz-
vr{enju Odluke o op{tinskom bud`etu za
period o januara do jula 2017. 

Zanimljivo je da se na dnevnom redu
na{la i ta~ka sa temom eventualnih isho-
da krivi~nih prijava koje je pre nekoliko
meseci tada{nja vladaju}a koalicija  GG i
DS podnela protiv biv{e lokalne vlasti
predvo|ene SNS-om. Dnevni red bi ne-
zvani~no trebalo da bude pro{iren sa jop
nekoliko ta~aka, me|u kojima su i one
koje se odnose na izbor novih ~lanova
Op{tinskog ve}a, kao i brojnih drugih
skup{tinskih tela i komisija. R. Popovi}

su |aci i da je dobro {to su svi isti. Uosta-
lom, kako reko{e, i nastavnici nose uni-
forme pa je dobro da to ~ine i |aci jer to
daje ozbiljnost i {kolama. Teodora Pu{i-
ca i Elvis Dautovi}, u~enici sedmog raz-
reda  mi{ljenja su da je uniforma korisna
za |ake, da im lepo pristaje, da je dobro
{to se isti~e amblem {kole. Nije izostala
ni ocena osmeka, ~ije mi{ljenje su artiku-
lisali Jasmin i Halima Bali}evac da se ti-
me bri{u socijalne razlike i da je to dobro
jer je bez uniforme u {kolama moglo ta~-
no da se vidi ko je boljeg a ko lo{ijeg imo-
vinskog stanja

Iako je najava ministra o uvo|enju
|a~kih uniformi u {kolama izazvala broj-
ne polemike u javnosti, vi{e od 55 odsto
{kola u Srbiji izjasnilo se potvrdno. 

I.H-Durakovi}

zavr{ena, „predstavlja jo{ jednu mani-
pulaciju aktuelnog beranskog re`ima sa
`eljom da po svaku cijenu ostanu na vla-
sti“. „Umjesto da podnesu ostavke i da
se raspi{u vanredni lokalni izbori, ova
„nezdrava“ dru`ina nastavlja program
spomenicijade“, saop{teno je prije ne-
koliko dana iz OO DPS Berane. Saop{te-
njem im je odgovorila i koalicija „Zdra-
vo Berane“. „Kukavicki ~in nedolaska
odbornika DPS-a na sjednicu Skup{tine
samo je jedan u nizu dokaza da doti~na
gospoda nemaju odgovora na pitanja
koja im ve} tri godine postavljaju gra|a-
ni Berana, a ti~u se na~ina vr{enja kri-
minalne vlasti do marta 2014. Godine“,
saop{teno je iz koalicije „Zdravo Bera-
ne“. Predsjednik Op{tine Dragoslav [}e-
ki} je ocijenio da je „DPS mislio da se
bez njih ne mo`e“. C. D.

Nastavljeno osipanje u redovima Grupe gra|ana „Novi ljudi za Novu Varo{“ 

Razlaz zbog partnerstva s naprednjacima 
Nova Varo{ - Dr Vesna ^konjevi}, od-

bornica u novovaro{koj Skup{tini op{ti-
ne, napustila je Grupu gra|ana „Novi
ljudi za Novu Varo{„ zbog kako isti~e,
„li~nog obraza i ~asti“. Na ovaj ~in dr
^konjevi} se odlu~ila samo par dana na-
kon {to su GG i naprednjaci, posle vi{e-
mese~nih pregovora, objavili zajedni~ko
u~e{}e u vlasti. 

- Povodom novonastale politi~ke situ-
acije u Novoj Varo{i, ose}am moralnu
obavezu da, {to zbog li~nog obraza i ~a-
sti, {to zbog onih gra|ana koji su zbog
mene dali glas GG, javnosti saop{tim da
napu{tam politi~ku grupaciju „Novi lju-
di za Novu Varo{„. Smatram da je GG
pogazila sve na{e dogovore, obe}anja i
program formiraju}i novu koaliciju i
vlast i u tome ne `elim da u~estvujem,
navodi se u kratkoj pisanoj izjavi  prosle-
|enoj medijima. „Ubudu}e }u u lokal-

nom parlamentu nastupati kao samo-
stalni odbornik, a o okviru budu}e novo-
formirane odborni~ke grupe“, ka`e se jo{
u saop{tenju Vesne ̂ konjevi}, ina-
~e, specijalistkinje pedijatrije
pri novovaro{kom Domu
zdravlja. Njen razlaz sa GG
se u lokalnoj javnosti raz-
li~ito tuma~i. Ve}ina gra-
|ana joj putem dru{tve-
nih mre`a pru`a podr{ku
za, kako isti~u, ~estit i mora-
lan ~in,  ali joj neki zameraju
{to to nije uradila ranije jer je i u
prethodnih godinu dana bilo poteza vla-
sti koji se kose sa pojedinim moralnim
normama. 

U GG se jo{ uvek javno ne ogla{avaju o
potezu doskora{nje politi~ke istomi{ljeni-
ce. Njihov odborni~ki klub umesto sedam
sada ima pet odbornika, jer ih je, zbog

partnerstva sa naprednjacima, napustio i
odbornik iz pokreta Dveri. Neizvesno je
da li }e do}i do daljeg osipanja u redovi-

ma GG , kao i ko bi eventualno mogao
da bude tre}i u, kako ^konjevi}

najavljuje, budu}oj novoformi-
ranoj odborni~koj grupi, ko-
ja bi, u skladu sa procedu-
rom, morala da broji najma-
nje tri ~lana. 

Nakon {to je dr ̂ konjevi}
napustila redove Grupe gra|a-

na, nova vladaju}a koalicija ~iju
okosnicu ~ine SNS i „Novi ljudi za No-

vu Varo{„, u  Skup{tini op{tine }e sada
imati 20 od ukupno 27 odbornika koliko
broji lokalni parlament. U njenom sasta-
vu su jo{ i SPS, SDP, PS, NS i PUPS, dok
su u opoziciju, osim Dveri i sada ve} biv-
{e odbornice GG, oti{le i demokrate koje
u klupama imaju pet odbornika.  R. P. 

ela novu sjednicu

u @ukovu

a |a~ke uniforme

znatljivost
Nova Varo{ - Odlukom partijske cen-

trale  u Beogradu, u Novoj Varo{i je ras-
pu{ten Op{tinski odbor Srpske napred-
ne stranke. Za poverenika je imenovan
narodni poslanik iz Priboja Krsto Janju-
{evi}, partijski koordinator za Zlatibor-
ski okrug. 

Janju{evi} bi ovu funkciju trebalo da
obavlja najkasnije do kraja ove ili po~et-
ka naredne godine i odr`avanja novih
unutarstrana~kih izbora. To {to je iz Pri-
boja a ne Nove Varo{i za novog povere-
nika nije prepreka, ve} prednost kako bi
se novi ~lanovi lokalnog ogranka SNS bi-
rali uz punu objektivnost i u fer uslovi-
ma i atmosferi. 

- Sa novovaro{kim naprednjacima ve}
imam odli~nu saradnju. Intezivno radi-
mo na konsolidaciji redova i ne o~ekujem
nikakve problem jer je re~ o kvalitetnim
ljudima kojima strana~ki interes nije pri-
oritet ve} boljitak Nove Varo{i i njenih
gra|ana, tvrdi novoimenovani poverenik
Krsto Janju{evi}.  Da se novovaro{ki Op-
{tinski odbor SNS na{ao na listi vrha
stranke za „provetravanje“ obelodanio je
na pre nekoliko dana odr`anoj konferen-
ciji za medije Darko Gli{i}, predsednik Iz-
vr{nog odbora. Na novinarsko pitanje za-
{to je lokalni ogranak ove partije zreo za
promene, visoki funkcioner SNS je odgo-
vorio : „Nije ovo ni prvo, a ni poslednje
provetravanje unutar stranke. Sli~ne pro-

mene, koje su korisne i neophodne, de{a-
vaju se i u mnogim drugim odborima {i-
rom Srbije. Novovaro{ki je uradio dosta
dobrih stvari, ali de{avaju se i gre{ke. Pre-
sko~ite {est stepenika, pa se na sedmom
okliznete. To je `ivot, ni{ta stra{no. Pro-
cenili smo da je na{im strana~kim kole-

gama u Novoj Varo{i potrebna pomo} da
se konsoliduju, kao i da im se pru`i {ansa
za nove, fer izbore. Jenostavno, malo su
ovda{nji naprednjaci „zabagovali“ te je
vreme da se „resetuju“ . 

Ina~e, OO SNS u gradu na padinama
Zlatara je u prethodna dva mandata

predvodio Dimitrije Paunovi}, diplomi-
rani in`enjer elektrotehnike. Od 2012. do
2016. Paunovi} je obavljao  funkciju
predsednika op{tine, a potom kra}e vre-
me i predsednika lokalnog parlamenta.
Trenutno obavlja du`nost na~elnika Zla-
tiborskog okruga. R.P. 

U utorak 19. septembra sednica Skup{tine op{tine Nova Varo{ 

Na dnevnom redu 11 ta~aka 

O~ekuje se dopuna dnevnog reda  kojima bi se ozvani~io
ulazak naprednjaka u vlast 

Postala samostalna 
odbornica: Vesna ^konjevi}

Odlukom centrale SNS u Beogradu u Novoj Varo{i 

Raspu{ten op{tinski odbor 

Nakon 
Dveri, vladaju}u

GG napustila
Vesna ̂ konjevi},

specijalistkinja
pedijatrije 

Zrelo za „resetovanje“: Sa konferencije za
medije visokih strana~kih funkcionera SNS  



Krivolov 
na rijeci Lim
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Nova Varo{ - Dom zdravlja u Novoj
Varo{i bi}e doma}in 38.Sabora lekara
jugozapadne Srbije i severne Crne Go-
re, koji }e se ove godine odr`ati 22. i
23.septembra u Domu kulture „Jovan
Tomi}“. Organizatori ovog tradicional-
nog skupa, ovda{nja zdravstvena usta-
nova i Srpsko lekarsko dru{tvo (koje od
nedavno ima podru`nicu i u Novoj Va-
ro{i), o~ekuju da }e se ovog puta na Sa-
boru okupiti izme|u 150 i 200 lekara,
stomatologa, biohemi~ara i farmaceuta
iz Nove Varo{i, Prijepolja, Priboja, Bje-
log Polja, Pljevalja i Berana. 

-Teme Sabora su: hroni~ne nezarazne
bolesti, zdravstvena za{tita majke i deteta
i maligna oboljenja. O njima }e govori de-

setak eminetnih stru~njaka u ovim obla-
stima, me|u kojima je i akademik Rado-
je ̂ olovi}, predsednik Srpskog lekarskog
dru{tva . Sabor, koji je akreditovan od
strane Zdravstvenog saveta Srbije, otvo-
ri}e dr`avni sekretar u Ministarstvu zdra-
vlja dr Berislav Veki}. U ovogodi{njem
Zborniku sabora  bi}e, ina~e, objavljeno
pedesetak stru~nih radova na{ih kolega -
najavljuje direktor novovaro{kog  Doma
zdravlja dr Branko Popovi} i isti~e da }e
u~e{}em na ovom simpozijumu prve ka-
tegorije slu{aoci obezbediti 12 bodova, a
prvi put }e se sertifikati izdavati bez upla-
te kotizacije.

Na marginama skupa bi}e odr`an
okrugli sto na temu „Sabor lekara, ju-

~e, danas, sutra“, na kojem bi trebalo
da se sumiraju rezultati dosada{njeg
saborovanja uz preporuke kako da se
u organizacionom smislu narednih
godina podigne na vi{i nivo. „Sabor le-
kara je prvi put odr`an davne 1971.go-
dine i od tada do danas njegov zna~aj
i ciljevi ostaju isti - da stru~njaci u
oblasti medicine razmene znanja i is-
kustva, informacije na polju prou~a-
vanja etno-patologije i primene nau~-
nih dostignu}a u praksi. Sve u cilju
kvalitetnije zdravstvene za{tite sta-
novni{tva“, nagla{ava dr Popovi}. No-
vovaro{ki Dom zdravlja je, ina~e, ve}
bio doma}in ovog skupa i to u okto-
bru 2011. godine. R. P.  

Pljevlja - Komisija za kontrolu jav-
nih nabavki poni{tila je tender Op{ti-
ne Pljevlja  za izbor izvo|a~a radova
za izgradnju gradske toplane. Komi-
sija je poni{tila tender jer je utvrdila
da ugovor o javnoj nabavci nije u
skladu sa uslovima utvr|enim ten-
derskom dokumentacijom, pi{u pod-
gori~ke Vijesti.“Pozivom za javno na-
demetanje predvi|en je rok izvr{enja
ugovora do 30. septembra 2017. a ~la-

nom 5 Nacrta ugovora izvo|a~ se
obavezuje da }e radove izvesti u peri-
odu od deset mjeseci“, pi{e u obrazlo-
`enju rje{enja Komisije. 

Komisija je tender poni{tila po slu-
`benoj du`nosti, nakon {to je gradona-
~elnik Mirko \a~i} u februaru odlu~io
da obustavi tender jer nije pristigla ni-
jedna ispravna ponuda. Zbog propusta
u pripremi tenderske dokumentacije,
Op{tina }e morati da plati 21.400 evra,

po 8.000 firmama koje su se `alile na
ime upla}ene naknade za vo|enje po-
stupka, i 5.400 evra na ime tro{kova
sastavljanja `albe. Toplana je trebalo
da se gradi u pljevaljskom naselju Ra-
dosavac, a procijenjena vrijednost ra-
dova je oko pet miliona evra. 

Izgradnjom toplane u industrijskoj
zoni, zatvorila bi se kotlarnica u Skerli-
}evoj ulici, ozna~ena kao jedan od naj-
ve}ih zaga|iva~a vazduha u Pljevljima.

Trenutno se iz gradske kotlarnice u
Skerli}evoj zagrijava oko 30.000 meta-
ra kvadratnih stambenog i poslovnog
prostora, uglavnom u centru grada. Za-
vr{etak gradnje nove toplane bio je na-
javljivan za narednu godinu. Stru~njaci
smatraju da je nova toplana jedan od
glavnih uslova za ~istiji vazduh u Plje-
vljima, zvani~no najzaga|enijem gradu
Crne Gore. Pljevljaci }e o~igledno na ~i-
stiji vazduh morati da sa~ekaju. C.D.

Pljevlja - Akcionari Rudnika uglja
Pljevlja trebalo bi da na redovnoj sjed-
nici Skup{tine, 4. oktobra, raspravlja-
ju o stavljanju van snage odluke o uslo-
vima i na~inu izmirenja obaveza kom-
panije prema dr`avi, po osnovu poreza
i doprinosa i refinansiranju dijela oba-
veza prema bankama.

Na dnevnom redu je, javlja agenci-
ja Mina i dono{enje odluke o usvaja-
nju predloga izvje{taja o finansijskim
rezultatima poslovanja, sa finansij-
skim iskazima kompanije u pro{loj go-
dini. Akcionari bi trebalo i da donesu
odluku o usvajanju predloga izvje{taja

o radu i poslovanju kompanije za pro-
{lu godinu. Na dnevnom redu je i iz-
bor ~lanova Odbora direktora i revizo-
ra za ovu godinu. Dr`ava posjeduje
31,11 odsto udjela u Rudniku uglja,
italijanska kompanija A2A 39,49 od-
sto, a Aco \ukanovi} 11,84 odsto.
Skup{tina akcionara Elektroprivrede
(EPCG) donijela je krajem januara na
vanrednoj sjednici odluku o izra`ava-
nju zainteresovanosti za ulazak u vla-
sni~ku strukturu Rudnika uglja Plje-
vlja, kupovinom akcija, ~ime bi preu-
zela to preduze}e kao akcionarsko
dru{tvo. C. D. 

Bijelo Polje - Pravna i fizi~ka lica
iz sjevernih op{tina Crne Gore iska-
zala su veliko interesovanje za do-
djelu grant {ema za finansiranje
projekata zapo{ljavanja lica sa inva-
liditetom, ka`u u Zavodu za zapo-
{ljavanje Crne Gore.

Javni poziv Zavoda, kojim je pred-
vi|ena raspodjela skoro million evra,
zatvoren je 7. septembra, a stiglo je
60 projektnih prijava, vrijednosti oko

tri miliona evra.“Cilj  ovog  poziva  je
podr{ka otvaranju novih radnih mje-
sta u op{tinama sjeverne regije, pove-
}anje stru~nih i radnih kvalifikacija
lica sa invaliditetom, kao i prevenci-
ja socijalne isklju~enosti ovih lica“, is-
ti~u iz Zavoda za zapo{ljavanje. Kako
javlja portal CDM, grant je namije-
njen licima sa invaliditetom kojima je
status utvr|en propisima iz oblasti
obrazovanja, penzijskog i invalidskog

osiguranja ili  propisa o bora~ko - in-
validskoj za{titi, te onima koji su
ostvarili status lica sa invaliditetom
na osnovu rje{enja nadle`ne komisi-
je za profesionalnu rehabilitaciju Za-
voda. Minimalni iznos granta je
30.000, a maksimalni 70.000 evra.
Bud`etom Zavoda za zapo{ljavanje
za ovu godinu opredijeljeno je tri mi-
liona evra za grant {eme licima sa in-
validitetom. C. D.

Bijelo Polje - Na dvije lokacije,
obje na relaciji Ribarevine - Berane,
neopoznati po~inilac ili vi{e njih,
bacio je dinamit u rijeku Lim kako
bi ulovio ribu, tvrdi Ismet Softi},
predsjednik Sportsko-ribolovnog
dru{tva ,,Sinjavac“. Nagla{ava da su
on i Ranko Dulovi}, saradnik iz
Upravnog odbora dru{tva, nakon
dojave sugra|ana, sve prijavili Cen-
tru bezbjednosti.

- Odmah nakon saznanja da je
po~injen najte`i slu~aj kad je u pita-
nju krivolov obavijestili smo polici-
ju sa kojom, {to se ti~e za{tite Lima,
imamo odli~nu saradnju. Oti{li
smo prvo u zaseok Sa-kate, koji pri-

pada Mjesnoj zajednici Zaton, a on-
da ne{to dalje u Poda i vidjeli da je
dinamit ba-~en u rijeku, izjavio je
Softi} podgori~kom dnevnom listu
Dan i dodaje da su slu`benici Cen-
tra bezbjednosti sve pomno snimi-
li i sa~inili zapisnik. „Na obali su bi-
li ostaci od ba~enog dinamita i tra-
govi, a dosta je bilo i uginulih riba.
Bio je to stra{an prizor. Neko se dr-
znuo da uni{tava riblji fond Lima,
koji je ina~e poslednjih mjeseci
ugro`en zbog ispu{tanja krvi `ivo-
tinja i koko{ijeg ot-pada“, dodaje
Softi}. Policija istra`uje slu~aj i na-
javljuje odgovaraju}e kazne, kada
prona|u po~inioce. C.D.

Tutin - U tutinskom naselju
Mala Ravan privodi se kraju iz-
gradnja tri monta`ne ku}e u koji-
ma }e svoj krov nad glavom dobi-
ti tri porodice povratnika. Njima
se ku}e dodeljuju na osnovu Spo-
razuma o readmisiji. Pre dve godi-
ne u tom naselju su izgra|eni tri
monta`ne ku}e za interno raselje-
na lica. Kako je planirano za izbe-
glice, interno raseljene i povratni-
ke u tom naselju trebalo bi da bu-
de izgra|eno ukupno devet mon-
ta`nih ku}a. Monta`ne ku}e se iz-
gra|uju na op{tinskom zemlji{tu,
pa je izgradnji prethodilo uklanja-
nje nelegalno izgra|enih objekata.
Ovaj posao inspekcijske slu`be }e
obavljati i u drugim tutinskim na-
seljima gde su na op{tinskim par-
celama bespravno podignuti
objekti. S.N. 

Komisija za kontrolu javnih nabavki Crne Gore

Poni{ten tender za gradnju
toplane u Pljevljima

Isporuka briketa
„Lov}en trejd“ DOO iz  Fo~e po~eo je sa isporukom briketa po subvencionisanim

cenama korisnicima u Pljevljima. Ovo je tre}a godina za redom kako op{tina sa
Vladom Crne Gore u cilju pobolj{anja kvaliteta vazduha obezbje|uje brikete i pe-
let po subvencionisanim cijenama. Za brikete prijavilo 130 zainteresovanih gra-
|ana i bi}e isporu~eno 180 tona. Za pelet se prijavilo 500 sugra|ana i bi}e isporu-
~eno 1000 tona . Cijena peleta po subvencionisanim cijenama je 104 evra a brike-
ta 85 evra.

Skup{tina akcionara 
Rudnika uglja 4. oktobra

Nove ku}e za povratnike
Nove ku}e za
povratnike

Veliko interesovanje za grantove

U Novoj Varo{i od 22. do 24. septembra 

Tradicionalni sabor lekara

Na skupu  oko 200 u~esnika: 
Doma}in Sabora DZ u Novoj Varo{i 
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Novi Pazar - Jutro, mesto zbivanja,
Gradski stadion u Novom Pazaru. Jul
je uvek vreo, ove godine ~ini se, vreliji
nego ikad. Neki minut je pre osam sa-
ti. U devet po~inje trening fudbalera
Novog Pazara. On je ve} na terenu,
sam iznosi i postavlja rekvizite potreb-
ne za rad tog dana. Mnogo pre po~et-
ka treninga, Milan ]iri} (30.10.1982),
o njemu je re~, pripremio se za ono {to
}e se u nastavku de{avati, u ~emu }e
kao prvi pomo}nik trenera Marjana
@ivkovi}a aktivno u~estvovati. Ro|en
je u Pirotu, fudbalsku karijeru po~eo u
Radni~kom, sa 18 godina stigao u Obi-
li}, da bi ve} u 26 - oj povrede u~inile
svoje i igra~koj karijeri re~eno je - adio. 

Odmah se u Pirotu latio trenerskog
posla. Nedugo potom njegovi klinci iz
Radni~kog na prijateljskoj utakmici

do vrha pune mre`u vr{njaka iz CS-
KA (Sofija). Ta pobeda bila je i ulazni-
ca u redove velikana bugarskog fud-
bala. Godinu dana kasnije CSKA u
svojoj kategoriji, sa ]iri}em na klupi,
postaje {ampion Bugarske, {to ne
promi~e ljudima iz i tada i danas naj-
boljeg kluba na{ih ju`nih suseda, Lu-
dogoreca. Poziv koji se ne odbija od-

veo ga je u Razgrad, grad sa 25.000
stanovnika udaljen od Sofije 350 kilo-
metara. Tu }e ostati 4,5 godine, a pre
dolaska u Novi Pazar boravi}e jo{ 10
meseci u [angaju.

Ludogorec je mlad klub koji je za
kratko vreme postao najpoznatiji i
najbolji, ne samo u Bugarskoj, ve} i
na Balkanu. Kako se to dogodilo?

-Predsednik Kiril Domu{~ijev sjaj-
no je organizovao i jo{ bolje vodi klub.
Nije Ludogorec slu~ajno dva puta
igrao grupnu fazu Lige {ampiona, dru-
gi put ove sezone igra}e i istu rundu Li-
ge Evrope. Klju~ uspeha prvog tima le-
`i u razvijenoj skauting slu`bi. Nepo-
gre{ivi su u dovo|enju stranaca, pogo-
tovo Brazilaca. Marselinjo je godinama
simbol Ludogoreca, on nikada nikome
ne}e biti prodat, iako su ga mnogi za-
padnoevropski klubovi hteli. Kakav je
igra~ dobro znaju u Crvenoj zvezdi i
Partizanu. Uglavnom, kupuju se jefti-

ni i anonimni igra~i, koji se posle sezo-
ne ili dve prodaju poznatijim evrop-
skim klubovima za veliki novac. Tako
su desni bek Kaisao i {toper Paulinjo
zavr{ili u [alkeu i Fiorentini, a pre to-
ga ni u Brazilu nisu bili mnogo pozna-
ti. Ipak, prvi tim Ludogoreca i fudbal-
ska {kola kluba nisu isto.

Za{to?

-Oti{ao sam iz Ludogoreca samo
zbog napredovanja u trenerskoj karije-
ri, Tamo to nije  mogu}e. Ponosan sam
na ~injenicu da sam bio jedini trener u
tom sistemu koji je iz inostranstva. Mla-
di igra~i iz na{e {kole fudbala te{ko su
dolazili do prvog tima, koji u potpunosti
po~iva na strancima. Iako Ludogorec
ima B takmi~arski tim, ne{to sli~no {to
postoji kod nas na relaciji Partizan - Te-
leoptik i u njemu je mladom igra~u te-
{ko da se izbori za mesto u sastavu.
Mnogo je starijih fudbalera koji nemaju
mesta u prvom timu, pa im se daje {an-
sa u rezervnom. Ludogorec je bogat
klub koji }e jo{ najmanje pet godina vla-
dati bugarskim fudbalom. Me|utim,
pored toga te{ko dolaze do najtalentova-
nijih mladih fudbalera iz ~itave Bugar-
ske. Ludogorec nema bogatu klupsku
tradiciju, pa se ta deca radije u konsulta-
cijima sa roditeljim odlu~uju za klubove
slavnijeg imena - CSKA, Levski, Slavija,
Botev... Primera radi, Varna je od Raz-
grada udaljena svega stotinak kilometa-
ra pa se tamo{nja deca ne odlu~uju za
odlazak u lokalni ^ernomore, ali ni u
Ludogorec, ve} idu u Sofiju, Plovdiv....

Iz Kine ne nosite previ{e lepe uti-
ske. Zadr`ali ste se samo 10 meseci. 

-Radio sam u [angaju, u Kokovi}
akademiji, najpoznatijoj u Kini za rad

sa decom - fudbalerima, koju vodi izu-
zetno uspe{ni i priznati stru~njak \or-
|e Kokovi}, biv{i fudbaler Sloge iz Kra-
ljeva i Rada. Odli~no sam se sna{ao, ali
kineski fudbal ne bi trebalo gledati sa-
mo kroz njihovu najja~u ligu. Ona je
kvalitet. Ali, od 42 profesionalna kluba
samo pet imaju {kole fudbala. Ne po-

klanja se mnogo pa`nje mla|im kate-
gorijama. Obrazovanje je najva`nije,
deca svakodnevno borave u {kolama
od 7.30 do 16.30, vremena za sport ne
ostaje mnogo. Individualni sport je ne-
{to drugo, druga~ije je i organizovan.
Rade uspe{no stonoteniski, gimnasti-
~arski i ostali kampovi. Sa ekipnim
sportovima to nije slu~aj. Ne postoje li-
ge {to smanjuje mogu}nost stvaranja
dobrih fudbalera.

Iako mlad stru~njak, pro{li ste to-
liko toga da bi neprogre{ivo mogli da
ka`ete u kojem uzrastu se za nekog
talentovanog igra~a mo`e re}i da }e
biti dobar senior?

-Najva`niji je voljni momenat,
mnogo toga zavisi i od tehni~ko - tak-
ti~kih sposobnosti, a nije zanemariv ni
faktor zvani sre}a. Ipak, ne postoji tre-
ner koji }e za dete od osam ili devet go-
dina re}i da }e biti dobar fudbaler jed-

nog dana. Ako igra~ kao 17 - godi{njak
odigra kadetsku ligu i u njoj mentalno,
fizi~ki i kvalitetom stasa ili odsko~i, on
je zreo za prvi tim.

Mislite omladinski?
-Ne, oni koji nisu stasali u toj ligi na-

stavljaju s igrom u omladinskoj kon-
kurenciji. Onaj koji se istakao on mora

da igra Srpsku, Prvu ili Super ligu, od-
mah. Naravno, s njim treba raditi vrlo
obazrivo, postepeno mu pru`ati {ansu,
jer je jo{ uvek u pitanju organizam ko-
ji nije u potpunosti spreman za senior-
ski fudbal. Recimo, u Bugarskoj tako
radi, i to na visokom nivou, Botev. Oni
u sada{njem sastavu imaju veliki broj
fudbalera ro|enih 2001. godine, pri-
klju~enih prvom timu.

Ho}e li se Milan ]iri} posle anga-
`mana u Novom Pazaru vratiti radu
sa mladima ili su planovi druga~iji?

-Pratim mla|e kategorije i ovde.
Volim mlade igra~e i uvek }u im biti
od pomo}i. Ovo mi je prvi posao u se-
niorskom fudbalu. Cilj je da jednog da-
na samostalno vodim neki  seniorski
tim. Marjan @ivkovi} je izuzetan trener
i od njega imam {ta da nau~im, a po{to
sam vlasnik A licence slede}i korak je
pohod ka Pro licenci.
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SPORT
Intervju: Milan ]iri}, pomo}ni trener Novog Pazara

]ira iz Ludogoreca
Prvoslav Le{evi}

STI@E BA^KA TOPOLA
Novi Pazar - Novi Pazar i Sin|eli} igrali su bez golova u Beo-

gradu utakmicu 4. kola Prve lige. Sutra u derbiju Novopazarci do~e-
kuju TSC iz Ba~ke Topole (19,00). Kako je kazna od dve utakmice bez
prisustva publike istekla, doma}in }e na Gradskom stadionu kona~-
no imati podr{ku najvernijih navija~a.

POBEDA NA PRIPREMAMA
Novi Pazar - Odbojka{i Novog Pazara pobedili su u prvom pri-

premnom me~u pred nastavak sezone u Po`arevcu Mladi radnik
3:1. Odre|eni su i parovi osmine finala Kupa Srbije, u kojem Novo-
pazarci brane trofej, pa }e 31. oktobra ili 1. novembra Novi Pazar
gostovati Klek Srbija{umama.

JO[ANICA NA ^ELU
Novi Pazar - Nakon pobede na terenu u Novopazarskoj ba-

nji od 3:0 (1:0) nad Su{icom u 4. kolu zonske lige ,,Morava“ fud-
baleri Jo{anice zadr`ali su ~elo tabele. Strelci za ,,`ute“ bili su
Ibrahimovi} u 31 (iz jedanaesterca), Kurta u 85. i Sadin Smajovi}
u 89. minutu.

PETI PORAZ KADETA
Novi Pazar - Kadetski tim Novog Pazara do`iveo je u 6. kolu pe-

ti poraz u najja~oj ligi Srbije. Vo`dovac je u Beogradu slavio 4:0 (2:0).

GURDIJELJAC JUNAK „NO]I BOKSA“
Novi Pazar - Junak ,,No}i boksa“ na Kalemegdanu bio je [erif

Gurdijeljac (22). On je u kategoriji do 60 kg prekidom po~etkom 4.
runde pobedio Ma|ara Lasla Feketea. Bio je to njegov 17 profesio-
nalni me~ i 13 pobeda.

HUKI] NOKAUTIRAN
Novi Pazar - U me~u za titulu prvaka sveta u kruzer kategori-

ji, Muamer Huki} nokautiran je na ringu u Berlinu po~etkom 10 run-
de od strane Ukrajinca Aleksandra Usika.

AMELA ^ETVRTA U FRANCUSKOJ
Novi Pazar - U An`eu (Francuska) Novopazarska atleti~arka

Amela Terzi} tr~e}i na Dekanej{n kupu za reprezentaciju Balkana
zauzela je na 2.000 metara ~etvrto mesto (5:56,54). Pobedila je [e-
non Rouberi iz SAD  (5:48, 22).
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Sam iznosi i postavlja rekvizite:
]iri} pre po~etka treninga

Cilj da jednog dana samostalno
vodi neki seniorski tim: Milan ]iri}

Klju~ uspeha prvog tima le`i u
razvijenoj skauting slu`bi: ]iri}
iz [angaja do{ao u Novi Pazar 



Tre}a mala {kolska olimpijada

petak, 15. septembar 2017.VIII

MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Projekat je sufinansiran iz bud`eta Republike Srbije - Ministarstva kulture i informisanja. 
Stavovi izneti u podr`anom medijskom projektu nu`no ne izra`avaju stavove organa koji je dodelio sredstva. 

Novi Pazar - U Novom Pazaru odr`ana je
sve~anost povodom manifestacije, koja posta-
je tradicija, „Kolektivni sunet“, koji su organi-
zovali grad Novi Pazar, organizacija „Prijatelji

Sand`aka“ i Kancelarija za mlade u ovom gra-
du. Ovog puta akcijom je obuhva}eno 130 de-
~aka, koji su na sve~anosti od donatora dobili
bicikle. U okviru ove manifestacija, za sedam

godina trajanja, ovim verskim obredom u san-
d`a~kim op{tinama u Srbiji i Crnoj Gori, obu-
hva}eno je vi{e od tri hiljade de~aka musli-
manske veroispovesti. S.N. 

Sedmi put 
„Kolektivni sunet“

Za uspomenu i se}anje
„Kolektivni sunet“

Nova Varo{ - U organizaciji Sportskog
saveza op{tine Nova Varo{, danas }e bi-
ti odr`ana Tre}a mala {kolska olimpija-
da. O~ekuje se u~e{}e oko 300 takmi~a-
ra, a pored u~enika gradske osnovne i

srednjih {kola, u okviru nje se prvi put
organizujw Puzijada, za koju je prijavlje-
no 17 beba. [kolska olimpijada po~inje
u 15.30 sati sve~anim degileomna Trgu
vojvode Petra Bojovi}a, a takmi~enja su

na dve lokacije. Na gradskom trgu }e se
takmi~iti deca do ~etvrtog razreda
osnovne {kole, a stariji osnovci i srednjo-
{kolci na terenima za male sportove u
naselju iznad zgrade vrti}a. R.P.

Novi Pazar - Sre|ivanje prostora
Robne pijace jedan je od projekata
koji }e lokalna samouprava, realizo-
vati u narednom periodu. Neophod-
no je obele`avanje mesta za izlaganje
robe, sre|ivanje prilaza i parkinga, ali
i stvaranje uslova za po{tovanje pra-
vila o kori{}enju pija~nog prostora.
Ovo su zajedni~ki zaklju~ci sa susreta

novopazarskog gradona~elnika Niha-
ta Bi{evca i prodavaca na ~uvenoj
Robnoj pijaci.

S obzirom da se radi o velikom po-
slu, re{avanje nabrojanih problema
mora}e da se re{ava po fazama. Prva
faza kre}e odmah i u njenu realizaciju
}e JKP „^isto}a“, koja gazduje pijaca-
ma u ovom gradu, ulo`iti 600 hiljada

dinara. Robna pijaca u Novom Pazaru
bila je popularna devedesetih godina
pro{log veka. Tada su se na njoj d`in-
som i ostalom konfekcijom snabdeva-
li potro{a~i od Subotice do juga Srbije.
Na tom prostoru postavljeno je oko hi-
ljadu kioska i tezgi. Robna pijaca je ne-
kada bila osnovni izvor prihoda za hi-
ljade ljudi u ovom gradu. S.N. 

Petnjica na Sportsko-rekreativnim susretima
Petnjica - Proteklog vikenda u ̂ a-

nju su zavr{ene XV Sportsko-rekre-
ativni susreti prosvjetnih radnika
Crne Gore, koji su okupili 520 u~e-
snika. Na ovim susretima prvi put je
u~estvovao i Sindikat prosvjete Pet-

njica. U~esnici susreta takmi~e se u
preko 20 sportskih disciplina, u mu-
{koj i `enskoj konkurenciji, indivi-
dualnim i ekipnim sportovima. Me-
|u najatraktivnijim su mali fudbal,
odbojka na pla`i, strelja{tvo, pikado,

navla~enje konopa, bacanje kame-
na...Sindikat prosvjete Petnjica tak-
mi~io se u pet disciplina. Ekipa u {a-
hu je zauzela sedmo mjesto, dok je
`enska ekipa u disciplini strelja{tvo
zauzela {esto mjesto. Fudbaleri i od-

bojka{i su bili na osmom mjestu.
U~e{}e na ovogodi{njim sportsko-
rekreativnim susretima prosvjetnih
radnika Crne Gore Sindikatu pro-
svjete Petnjica omogu}ila je op{tina
Petnjica. C. D. 

Ekonomci u 
uzvratnoj poseti

Novi Pazar - [esnaest u~enika novo-
pazarske Ekonomsko-trgovinske {ko-
le otputovalo je u uzvratnu posetu
svojim vr{njacima iz nema~kog grada
Oldenburg. Poseta se realizuje kao deo
projekta „Partnerstvo na delu“, u
okviru kojeg u~enici iz ova dva grada,
ve} sedam godina sara|uju i razme-
njuju iskustva. Programom je plani-
ran obilazak firmi u kojima se odvija
deo nastave i prakse, a u~enici iz novo-
pazarske {kole dve nedelje prove{}e u
nema~kim kompanijama i obavljati
praksu za zanimanja koja su izabrali.
Odlazak u~enika Ekonomsko-trgovin-
ske {kole u Nema~ku finansira grad-
ska uprava uz podr{ku EU. Uzvratna
poseta u~enika iz Nema~ke bi}e orga-
nizovana u maju slede}e godine. S.N. 

Po~inje sre|ivanje Robne pijace
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